
ضرورت اجرای قانون عفاف و حجاب
در جامعه

دبیر کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی : این طور نیست که اختصاص
بحث حجاب فقط در حوزه و قلمرو خانمها است ، هم خانمها و هم

آقایان باید مشمول این قانون بشوند.

حسین جلالی دبیر کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی در برنامه
رویداد به موضوع ضرورت  الزام قانونی حفظ حجاب در جامعه پرداخت و
گفت : اینکه فقط اختصاص این بحث در حوزه و قلمرو خانمها است این
طور نیست هم خانمها و هم آقایان باید مشمول این قانون بشوند یعنی
یک مسئله کلی است که هر دو گروه را در بر میگرد نکته دوم در بحث
فرهنگ سازی و فرهنگ حجاب و عفاف نکته مهمی است که هر چیز
ارزشمندی را برایش یک حفاظی و یک پوششی و مرزی برایش قائل می

شوند.

جلالی در ادامه گفت: دستگاههای متعددی در این حوزه دخیل هستند، چه
وزارت آموزش و پرورش باشد چه وزارت علوم باشد ، نیروی انتظامی
باشد وزارت کشور باشد  و وظایف متعددی در این حوزه دخیل هستند و
وظایفی در این حوزه دارند که تاکنون متاسفانه وظایفشان را عمل
نکردند راهکاری نداشتند آئین نامه عملی نداشتند یک مقدار سردرگم
بودند هم در بعد سلبی نمیدانستند چه کار باید بکنند و هر بعد
ایجابی در بعد سلبی که بازدارنده است این دو تا باید با هم باشند
مثل دو تیغه قیچی نمیشه با یک تیغه قیچی با یک پا نمیشود  دوید

 ،

دبیر کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی به اهمیت فرهنگ سازی در
حوزه عفاف و حجاب اشاره کرد و گفت: صدا و سیما در بحث فرهنگ
سازی  قطعاً می تواند با ابزارهایی همچون پویانمایی بحث انیمیشن
و بحث سینما و فیلمها خیلی در این جهت می توانند فرهنگ سازی
کنند  و این مسئله را تنها نمی توانیم به صدا و سیما اختصاص
بدهیم ببینید در بحث ورزش موثر است در فضای مجازی خیلی مهم است
این نقش خیلی خوب می تواند موثر باشد این یک تعیین وظایفی می
خواهد این طور نیست که سلیقه ای باشد من بگویم خودم تشخیص می دهم
این طور کار کنم امروز مسائل علمی شده و اثرگذاریها هنری شده فنی

شده قطعاً نیاز به آموزش و برنامه ریزی دارند.
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وی در ادامه افزود : لذا بعد ایجابی خیلی سختر از بعد سلبی است
بعد سلبی مثل اینکه بگوییم تخلف از قوانین راهنمایی و رانندگی و
این جریمه میشود اما تا این کمربند ایمنی به عنوان یک فرهنگ بین
جامعه ما راه افتاد خیلی طول کشید اما اون بعد سلبی جریمه هم
خیلی کمک کرد تا اینکه این فرهنگ سازی محقق شود بنابر این
کمیسیون فرهنگی الان بیشترین توانش را گذاشته روی بعد سلبی تا
قانون این بحث بازدارندگی شروع شود و این مسئله به یک پیشگیری

منجر شود تا بتوانیم روی بعد ایجابی سرمایه گذاری کنیم.

حسین جلالی دبیر کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی در پایان گفت :
ان شاالله جلسات متعددی در امسال پیش بینی شده و در نظر گرفته
شده که ما تمام توانمان را بگذاریم روی بعد سلبی دیگه تمام شده
قانونش تدوین شده ، آماده شده و به دولت ارائه شده و دولت هم
ایشالا به صورت لایحه را تقدیم به مجلس میکند الان کمیسیون دارد
وقتش را می گذارد در بعد ایجابی و فرهنگ سازی امیدواریم که نتایج

خوبی داشته باشد .


